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Interpellation till 

? 
 

 

Om samhällsservice i Jönköpings kommun 
 
 
Under senare tid har protesterna mot nedläggning av postställen varit kraftiga. Många 
kommuninvånare får en avsevärt försämrad service i allt som rör postärenden. Genom att flytta 
postservicen från bostadsområdena och centrum till en stormarknad utanför stadskärnan tvingas 
många färdas långt och länge för att uträtta sina postärenden. Inte minst för äldre och de utan 
tillgång till bil medför detta stora olägenheter. Den problematik vi upplever med postservicen 
finns även på andra områden, t ex försäkringskassa och bankkontor. 
 
Enligt Vänsterpartiet är ovan nämnda verksamheter och serviceinrättningar grundläggande i ett 
välfärdssamhälle. De ska vara tillgängliga och lätta att nå. Försämringar rörande detta och 
servicen i stort kan dessutom innebära att tilltro och legitimitet för basala samhälleliga 
inrättningar skadas. 
 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga dig: 
 
 
1. Anser du att det som beskrivits ovan är ett problem? 
 
2. Har kommunledningen agerat i dessa fall? 
 
3. Vad har kommunen för möjligheter att påverka beslut i exempelvis de fall som ovan beskrivits? 
 
  
 
Jerry Hansson 
Vänsterpartiet 
 
 

 


